
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering, heet de aanwezigen van harte welkom en doet melding 
van de afwezigen. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. van Rijmenam: 

Meldt dat in het laatste DB het besluit is genomen over de scope van de wettelijk 
verplichte visitatie welke in 2017/2018 plaats zal vinden.  

 

    

C Besluitenlijst 7 december 2015  

  Vastgesteld.  

    

D Ingekomen stukken  

  Conform voorstel besloten.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Opvang Vluchtelingen 

De voorzitter blikt kort terug op de gerealiseerde crisisnoodopvang in 2015. Bijna 1400 
vluchtelingen zijn opgevangen in 9 locaties. Dit is goed verlopen. De noodopvang was 
goed georganiseerd. Dank daarvoor aan alle betrokken medewerkers, hulpverleners en 
vrijwilligers. Eea was een forse aanspraak op de capaciteit. Nu staat de doorstroming 
in de keten centraal. 

 

 2 Doorontwikkeling crisisorganisatie 

Dhr. Robben licht toe. De afgelopen maanden zijn er diverse oefeningen geweest. 
Colleges zijn bijgepraat. Nu wordt gewerkt aan een notitie welke ter besluitvorming kan 
worden voorgelegd. Ook voor interne en externe communicatie is aandacht. Streven is 
implementatie per 1 februari 2017. In het verlengde daarvan licht dhr. Wevers toe dat 
eind maart/begin april dit jaar een systeemoefening plaatsvindt (oefening van het 
huidige systeem). 

 

 3 Veilige Publieke Taak  

Dhr. Welten geeft een toelichting. Ruim een jaar geleden is de startbijeenkomst VPT 
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geweest. Daarna heeft het project een tijdje stilgelegen, o.a. omdat de financiering nog 
niet rond was. Peter uit het Broek hebben we nu in dienst voor dit project. De 
handreiking ligt nu voor. Daarna zal Peter oa vraagbaak zijn en betrokken zijn bij de 
invoering.  

Vergadering is akkoord met het voorstel. 

 4 Consultatie IFV mbt Geo en Informatieveiligheid 

Dhr. Wevers licht toe. Informatievoorziening is een landelijk strategisch thema. De 
projecten die nu voorliggen zijn twee deelprojecten. Tav Geo heeft de VRT al een goed 
niveau; de rest van het land trekt bij op dat niveau. Tav Informatieveiligheid is onze 
insteek om geld op de inhoud in te zetten (eigen mensen zijn deskundig) en niet op een 
grote projectorganisatie. 

Vergadering is akkoord met het voorstel. 

 

 5 Spoorveiligheid Wierden (’t Holtinck) 

Dhr. Robben geeft een toelichting. Hij geeft aan blij te zijn dat het project gedraaid 
heeft. Er kunnen 3 lessen uit gehaald worden: 

1. Deze pilot is analoog aan de pilot in Borne. Deze laatste was succesvol 
(bevorderen zelfredzaamheid). Uit de voorliggende pilot is gekomen dat we 
voor minder zelfredzamen een andere strategie moeten toepassen. 

2. Dit soort instellingen zijn door de veranderingen in de zorg nu geen 
zorginstellingen meer, terwijl het risico hetzelfde blijft. 

3. De locatie dicht bij het spoor is ooit zo ontstaan, maar daar zal zeker niet weer 
voor gekozen worden. 

Dhr. Hofland verwijst naar de vraag welke afgelopen december naar de gemeenten is 
gegaan om deel te nemen aan de pilot Veilig Wonen (onderdeel van TS&S, ook 
bedrijfsleven doet mee). Kosten: 7.000 euro per gemeente. Afgesproken is dat men 
zich nog tot eind februari kan aanmelden. Dhr. Welten vraagt om het project Veilig 
Wonen bestuurlijke aandacht in de gemeenten te geven. Het is een vernieuwende pilot 
die aandacht verdiend. De voorzitter vraagt wanneer de pilot gelukt is. Dhr. Hofland 
verwacht vóór de zomervakantie de 1

e
 resultaten: een brede scan in Twente waaruit 

blijkt wat de behoefte is in woningen om de zelfredzaamheid te bevorderen.  

Vergadering is akkoord met het voorstel. 

 

 6 Uitbreiden dienstverlening VRT mbt cameratoezicht. 

De voorzitter geeft aan dat de fiscale vragen die de vorige keer gesteld zijn, nu 
beantwoord zijn door de belastingdienst. Er zijn geen btw-consequenties. Dhr. Welten 
merkt op dat het goed is dat het stuk langs de financiële werkgroep is gegaan. 
Complimenten daarvoor.   

Vergadering is akkoord met het voorstel. 

 

 7 Uitgangspunten begroting 2017/afsprakenkader 

Dhr. Hofland licht toe dat de portefeuillehouders financiën zich kunnen vinden in het 
stuk. 

De vergadering is akkoord met het voorstel. 

 

 8 Proces samenstelling DB 

De voorzitter geeft aan dat over dit onderwerp het vorige AB is gesproken en vraagt of 
het voorgestelde proces de vergadering bevalt. Mevr. Nauta merkt op dat nu wel snel 
overgegaan wordt naar de samenstelling van het DB. Maar dat het ook moet gaan over 
de taken (wat moet er gebeuren). Dhr. Welten vraagt wat wordt verwacht van het DB 
tov het AB (agendavoorbereidend, inhoudelijk). Mevr. Raven geeft aan liever geen 
dubbelingen in het DB van de VRT en het DB van de Regio Twente te hebben. Dhr. 
Cazemier ziet graag een representatieve afspiegeling in het DB van het AB (oa 
landelijk/stedelijk). 

De voorzitter concludeert dat in het AB eerst het gesprek over de inhoudelijke taken 
gevoerd gaat worden en daarna pas het gesprek over wie in het DB zullen 
plaatsnemen. Dit betekent waarschijnlijk wel dat dit het proces vertraagt.  
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 9 Invulling bestuurstweedaagse 2016 

De voorzitter vraagt de vergadering welke gedachten men heeft bij de 
bestuurstweedaagse voor 2016. Dhr. Sijbom geeft aan met twee dagen te kunnen 
leven, maar acht het wel wenselijk dat er zoveel mogelijk burgemeesters aanwezig zijn. 
Dhr. Hofland vraagt zich af of een tweedaagse op het einde van het jaar wel handig is. 
Wellicht is begin van het jaar beter (rustigere periode).  Dhr. Welten geeft aan dat zijn 
ervaring met de laatste tweedaagse goed was: goed voorbereid en interessante 
inhoud. Hij vindt het goed om weer een tweedaagse te doen. Quorum is wel van 
belang. Dhr. Visser merkt op dat het wellicht interessant is om bij andere VR’s te kijken 
en ervaringen op te doen. De voorzitter geeft aan dat hij twee dagen een goed plan 
vindt. Zeker met het idee elkaar beter te leren kennen. Wel moeten er dan zaken op de 
agenda komen die echt noodzakelijk zijn. Dhr. Hagenaars doet het aanbod de 
tweedaagse in Drente (Havelte) te laten plaatsvinden. 

 

    

F Ter kennisneming   

 1 Benoeming coördinerend secretaris 

Geen opmerkingen. 

 

 2 Visitatie VRT 

Geen opmerkingen (zie B mededelingen). 

 

 3 Inzet grootschalige geneeskundige bijstand per 4 januari 2016 

Geen opmerkingen.  

 

    

G R  Rondvraag  

  Dhr. Hagenaars stelt majoor Ruud Daniëls voor als nieuwe verbindingsofficier VR. Hij 
volgt majoor Martijn Reuvers op. 

De voorzitter feliciteert de betreffende burgemeesters met (de voordracht) benoeming 
nieuwe periode.  

 

    

H Sluiting  

   

 


